
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1238
Vil ministeren redegøre for, hvad Renbæk Fængsel har foretaget sig for at rette op på
den situation, som har medført at indsatte i Renbæk Fængsel tilsyneladende har manglet
mad helt eller delvist i perioder siden 1. januar 2021, og vil ministeren herunder angive
dato for væsentlige skridt, der er taget samt omfanget af mundtlige og skriftlige klager
over mad, jf. artiklen "Indsatte gik sultne i seng i sønderjysk fængsel" fra JyskeVestkysten
den 10. juni 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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